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Çankırı Devlet Su İşleri Toplantı Salonu'nda yapılan toplantıya Vali Yardımcısı Vekili Erkan Savar 
ve Yakup Ömeroğlu, Kaymakamlar, İlçe Belediye Başkanları, daire müdürleri ve DSİ personeli 
katıldı. 

Açılışta konuşan DSİ İl Müdürü Serkan Kaman, Çankırı’nın Batı Karadeniz ve Kızılırmak 
havzasında yer aldığını belirterek kurum çalışmalarına ilişkin çeşitli bilgiler verip, programa 
katılanlara teşekkür etti. 

Bilim Sanayi ve Teknoloji Müdürü Yusuf Möhür, Bakanlık olarak çalışmalarını 3Y formülü  yani 
yerli, yenilikçi ve yeşil üretim anlayışı ekseninde sürdürdüklerini belirterek OSB’ler hakkında bilgi 
verdi. 

Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Öcal Özdemir, “Çankırı ilinde atıksu arıtma tesisi olmayan Belediye 
sayısı 6’dır. Bunlar Çankırı Belediye Başkanlığı, Çerkeş, Atkaracalar, Kurşunlu, Orta ve 
Kızılırmak’dır. Şabanözü Belediye Başkanlığının ise Biyolojik atıksu arıtma tesisi mevcut olup 
çalışmamaktadır. Halihazırda Çankırı’da atıksu arıtma tesisi bulunmamaktadır. Şehir atıksuları 
arıtılmadan Acı çay ve Tatlı çay’a çeşitli noktalardan deşarj edilmektedir. Mevcut kanalizasyon 
şebekesi nüfusun %97’sine hizmet vermektedir. 2016-2014 yılında Kenbağ, Aksu Mahallesi, 
Atatürk yolu altı ve Karaköprü bölgesi Belediye tarafından yapılan kolektör hattına bağlanmıştır. 
Bağ bahçe evlerinden de bu kolektöre bağlantı yapılmıştır.” dedi. 

Çankırı Belediyesinin atıksu işleminin proje kapsamında 2017 yılı ortalarında ihale edileceğini de 
belirten Özdemir, “Bu projenin tamamlanması Çankırı için önemlidir” dedi. 

Özdemir, OSB ve Özel sektör arıtma tesisleri hakkında da bilgi vererek “Hiçbirşey insan 
sağlığından daha pahalı, daha önemli değildir” dedi. 
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Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Öcal Özdemir’in sunumu esnasında söz alan Kızılırmak Belediye 
Başkanı Bayar Soysal “Kızılırmak’ın tamamı zehir akıyor. Geldiğim günden beri bu konu ile 
uğraşıyoruz. Bir çözüm bulamadık” dedi. 

Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğü Ziraat Mühendisi Necla Çevük “Tarım’daki sudaki ayak 
izi konulu sunumu sunarak “İlimizde 41 noktada nitrat analizi yapıyoruz. Kızılırmak’da nitrat 
analizi sonucunda kirliliğin olmadığını” belirtti. 

Toplantı Sağlık İl Müdürlüğü’nün sunumu ile sona erdi. 
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